

Brief CV

中文姓名/ Name	高剑峰 GAO Jianfeng	性别/ Gender	男	
职称 (Pro./Dr.)	教授	国家 /Country	中国	
所在单位 University/Department	新疆石河子大学生命科学学院			
个人网页 Personal Web Sites				
研究领域 Research Area	农业工程学/农业生物环境与能源工程			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>中文介绍： 高剑峰，男，1964年12月出生，石河子大学教授。1983年-1987年，华东理工大学生物化学专业毕业，获得理学学士学位；1992年-1995年，华东理工大学生物化学专业硕士，获得理学硕士学位；1999年-2003年，在美国伊利诺伊大学(UIUC)和佛蒙特大学(UVM)做高级访问学者，分别在《感染与免疫》(Infection and Immunology)、《科学》(Science)和《免疫学杂志》(Journal of Immunology)等外文期刊上发表论文4篇。1997年获得硕士导师招生资格。2006年获得博士导师招生资格。累计指导硕士研究生80余名，博士9名。主要研究内容、研究方向：涉及生物学与农业工程两个一级学科，动物学、生物化学与分子生物学、农业生物环境与能源工程等三个二级学科。主要从事绵羊分子免疫、MHC功能基因组学、布鲁氏杆菌致病分子机制、微藻抗逆转录组学、生物质能源开发研究等。主持和承担科技部国际合作重大项目、科技部973项目、农业部转基因专项、国家自然科学基金项目。发表论文100余篇，新西兰梅西大学名誉教授</p> <p>英文介绍： Gao Jianfeng, Male, Born in Dec. 1964, The professor in Shihezi University. Graduated from ECSTU, the major is Biochemistry, got Bachelor's Degree of Science during 1983-1987, and got Master's degree of Science during 1992-1995. As visiting scholar in UIUC and UVM in USA from 1999 to 2003, issued 4 papers on the journal of Infection and Immunology, Science and Journal of Immunology. Trained more than 80 master students and 8 Doctor candidates from 1997 to now. the related disciplines are Biology and Agriculture Engineering. The research fields are about sheep molecular immunology, MHC functional genome, Brucella pathogenic mechanism, microalgae stress resistance transcriptome, biomass energy development researches. Directed and joined the international cooperation key project of MOST, 973 project of MOST, Transgene special project of MARA and the projects of NSFC. Published more than 100 articles. The honorary professor of Massey University of the New Zealand.</p>				

*****All the columns need to be filled in.